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Biography
April Mackenzie
Executive Director Public Policy

April is a Principle of Grant Thornton LLp and is based  in the New York office.  She is seconded fulltime to Grant Thornton International as Executive Director Public Policy.  In that role, April also heads up the worldwide efforts to help ensure that member firms within the Grant Thornton International Organisation who work in the area of International Financial Reporting Standards do so to a consitent high quality.  April has lead the Grant Thronton International IFRS efforts since she joined the firm in 2003.


April has more than 24 years experience in the Accounting profession.  Before joining Grant Thornton, April was the Divisional Director of Policy at the New Zealand Institue of Chartered Accountants, where she played a key role in the accounting profession in New Zealand and internationally as an accounting standards setter.  She was a member of the G4 +1 accounting standard setters that were instrumental in bringing about the level of convergence in accounting standards that exists today.  April also played a key part in the initial development of international public sector accounting standards through her role as Technical Advisor to the chair of the IFAC public sector board. 

In her current role as Executive Director Public Policy for Grant Thornton International, April’s responsibilities include

· Leading the Grant Thornton International Public Policy function to provide thought leadership on matters of public interest 
· Chairing the Grant Thornton International Public Policy Working Group that determines the international position of GTI on public policy matters.

· Developing and maintaining relationships with key regulators and international standards setters. 
· Determining strategy for Grant Thornton International on matters relating to international financial reporting standards (IFRS).
· Determining strategy for, and monitor the capabilities of, member firms’ implementation of IFRS and in developing their own IFRS expertise.
· Assists the CEO and COO with the development and execution of GTI strategy. 

· Representing Grant Thornton International on the big firm Regulatory Working Group and the Standards Working Group and acting as alternate for the Grant Thornton International representatives on the large firm Global Public Policy Committee.
April, a New Zealander, is a Fellow Chartered Accountant of the New Zealand Institue of Chartered Accountants and a member of the Institute of Chartered Accountants of Scotland.  April has a Master of Commerce (Hon) degree from the University of Auckalnd, New Zealand.
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简历
艾普乐·迈肯兹（April Mackenzie）
公共政策执行总监

艾普乐作为均富（美国）会计公司主管（Principle），同时担任均富（国际）公共政策执行总监（全职），她还负责确保均富（国际）各成员所在国际财务报告准则（IFRS）方面保持较高的质量。自2003年加入均富以来，艾普乐一直负责均富（国际）IFRS方面的工作。

艾普乐在会计行业已有24年多的工作经验。在加入均富之前，艾普乐是新西兰特许会计师协会政策部部门主任，在新西兰和国际会计行业的会计准则制定方面发挥了重要作用。她是G4 +1会计准则制定机构的成员之一，该机构的宗旨在于推动现行会计准则的国际趋同。艾普乐还曾担任IFAC国际公共部门会计准则理事会主席的技术助理，并在国际公共部门会计准则发展方面发挥了重要作用。

目前，艾普乐担任均富（国际）公共政策执行总监，其职责包括：

· 负责均富（国际）公共政策事务，为涉及公共利益事务提供思想引领
·    担任均富（国际）公共政策工作小组主席，确定均富（国际）在公共政策事务方面的国际立场

· 建立并保持均富与行业监管机构以及国际准则制定机构的关系 
· 确定均富（国际）涉及IFRS方面事务的战略
· 确定均富（国际）成员所在实施IFRS以及发展各自的IFRS专家方面的战略，并监督各成员所的执行能力
· 协助执行总裁（CEO） 和首席运营官（COO）制定并执行均富（国际）发展战略 

· 担任均富（国际）在“大会计公司监管工作小组”和“准则工作小组”的代表，以及均富（国际）在“大会计公司全球公共政策委员会”的代表
艾普乐，新西兰人、新西兰特许会计师协会的资深特许会计师（FCA）、苏格兰特许会计师协会会员、新西兰奥克兰大学商业硕士（荣誉）。
注：G4+1是指澳大利亚、加拿大、英国、美国四国会计准则制定机构+国际会计准则委员会
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